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Protokół nr 4/07 
z IV Sesji Rady Gminy Kruszyna odbytej 23 lutego 2007r., w budynku Urzędu Gminy  

w Kruszynie, ul. Kmicica 5,  w godz. od 9.00 do 12.00 
 
Obradom przewodniczy Przewodniczący Rady Gminy - Marian Klekot. 
Protokolant – Marzena Żemejda- Przerada, 
Radnych obecnych – 15. 
Przewodniczący RG – Marian Klekot wita uczestniczących w Sesji: 

1) Wójta Gminy             - Pana Bogusława Mielczarka 
2) Z-cę Wójta                 - Pana Zbigniewa Zasępę 
3) Skarbnika Gminy       - Pana Jerzego Hejduka 
4) Sekretarza Gminy – Panią Marzenę Żemejdę - Przeradę 
5) Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy  - Panią Iwonę Organkę 
6) Kierownika Gminnego Zespołu Oświaty – Panią Annę Bednarek 
7) Radcę Prawnego – Panią Barbarę Janik 
8) Bartosza Szymusik 
9) Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Częstochowie – Zofię Kuśmierską. 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
5. Informacja o sposobie załatwienia interpelacji radnych zgłoszonych na poprzedniej 

sesji. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Informacja o stanie dróg powiatowych. 
8. Podjęcie uchwały o zaciągnięciu pożyczki na modernizację oświetlenia ulicznego. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu na 2007 rok. 
10. Zatwierdzenie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Gminy 

Kruszyna. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów organów jednostek pomocniczych 

gminy. 
12. Zatwierdzenie planu pracy Rady Gminy na 2007r. 
13. Zatwierdzenie planu pracy Komisji Rewizyjnej i Komisji Stałych Rady Gminy na 

2007 rok. 
14. Konsultacja zasadniczych problemów dotyczących opracowania Strategii Rozwoju 

Gminy Kruszyna do roku 2015. 
15. Informacje bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
16. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
17. Zamknięcie obrad IV Sesji Rady Gminy Kruszyna. 

 
Podjęte uchwały: 

- Nr IV/16/07 w sprawie zaciągnięcia pożyczki i kredytu na zadanie pod nazwą 

"Modernizacja oświetlenia ulicznego na terenie gminy Kruszyna", 

- Nr IV/17/07 w sprawie zmian do budżetu Gminy Kruszyna na 2007r., 

- Nr IV/18/07r. w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami 

gminy Kruszyna, 
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- Nr IV/19/07r. w sprawie zarządzenia wyborów organów jednostek pomocniczych 

gminy, 

- Nr IV/20/07r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Rady Gminy na 2007 rok, 

- Nr IV/21/07 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2007 rok,  

- Nr IV/22/07 w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Stałych Rady Gminy 

Kruszyna na 2007 rok, 

- Nr IV/23/07 w sprawie przejęcia zadania dotyczącego utrzymania grobów wojennych 

znajdujących się na terenie gminy. 

 
 

Streszczenie przebiegu obrad Sesji 
Ad.pkt.1. 
Otwarcie Sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
Otwarcia obrad IV Sesji Rady Gminy Kruszyna dokonał Przewodniczący Rady Gminy  - 
Marian Klekot. 
Na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 15 radnych i że przy tej 
liczbie Rada Gminy może obradować i podejmować uchwały. 

/lista obecności w załączeniu/ 
Następnie Pan Przewodniczący powitał  przybyłych na sesję: 
Wójta Gminy – Pana Bogusława Mielczarka, 
Z-cę Wójta – Pana Zbigniewa Zasępę, 
Skarbnika Gminy – Jerzego Hejduka, 
Sekretarza Gminy– Panią Marzenę Żemejdę – Przeradę, 
Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Panią Iwonę Organkę, 
Radcę prawnego – Panią Barbarę Janik, 
Pana mgra inż.Bartosza Szymusika 
Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Częstochowie. 
 
Panie i Panów Radnych i Sołtysów. 
 
Ad.pkt.2. 
Przyjęcie porządku dziennego obrad Sesji 
 
Przewodniczący przedkłada Radzie porządek obrad sesji do przegłosowania. Do porządku 
obrad zostaje wprowadzony punkt dotyczący przejęcia zadania dotyczącego utrzymania 
grobów wojennych znajdujących na terenie gminy.Następnie prowadzący obrady pyta, czy są 
uwagi do proponowanego porządku obrad bądź inne propozycje? Wymienionych nie ma, 
toteż przewodniczący prosi o przegłosowanie, pytając: - Kto jest za przyjęciem 
proponowanego porządku obrad – proszę o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymał od głosu?  
Porządek obrad zostaje przyjęty 15. głosami „za”. 
 
Ad.pkt.3. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
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Przewodniczący podaje, że protokół z poprzedniej Sesji jest zawsze do wglądu w Urzędzie 
Gminy. Jest również wyłożony przed Sesją. Poprawek i uzupełnień nie wniesiono, dlatego 
prowadzący obrady wnosi o przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji bez odczytywania. 
Pyta radnych:" Kto jest za przyjęciem takiego wniosku ? Kto jest przeciw ? Kto się wstrzymał 
od głosu ?" 
Protokół z IV Sesji zostaje przyjęty bez odczytywania 15. głosami "za". 
 
Ad.pkt.4. 
Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
Przewodniczący prosi Wójta o złożenie sprawozdania. 
Wójt Gminy składa sprawozdanie z działalności międzysesyjnej. 
/informacje od poszczególnych pracowników w załączeniu/ 
Przewodniczący dziękuje Panu Wójtowi za przedstawione sprawozdanie. 
 
Ad. pkt.7 
Informacja o stanie dróg powiatowych 
W związku z tym, iż gościmy dziś Panią Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg, zajmiemy się 
teraz punktem 7. Proszę o zabranie głosu Panią Dyrektor.  
Wystąpienie Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Częstochowie. 
W skali powiatu są bardzo różne rodzaje drogi: bitumiczne i gruntowe również. W 
najbliższych latach niewiele się zmieni, bo budżet Starostwa jest ograniczony. Nadzieję 
pokładamy w środkach zewnętrznych, przewidzianych na lata 2007 – 2013. Nasz subregion 
północny obejmując powiaty: myszkowski, kłobucki, częstochowski oraz miasto 
Częstochowa  może opracować program rozwoju. Będą to środki, które będzie można 
uzyskać bez konkursu.  Mamy zestawienie zadań ważnych do zrobienia. Na przykład 
przebudowa w miejscowości Widzów będzie kosztowała 2 mln, a całość środków 
przeznaczonych na wszystkie drogi to kwota 2 mln 600 tys. zł. W sprawie tej drogi w 
Widzowie pani radna Jadwiga Zawadzka wielokrotnie składała interpelacje na sesjach Rady 
Powiatu. Nie potrafię powiedzieć, jakie w tej chwili będą losy tej drogi.  
By udokumentować, że pamiętamy o Waszej gminie przebudowaliśmy drogę Kruszyna – 
Zdrowa – koszt 200 tys. zł, ul. Pocztową w Kruszynie, dokonując jednocześnie jej 
odwodnienia. Tę ostatnią udało nam się dokonać przy współudziale środków gminy 
Kruszyna. Dziękujemy za zrozumienie tego tematu. 
Dyskusja 
Radny H. Kowalski: chciałbym zwrócić uwagę na drogi:  od Dk – 1 do Grabowej, która 
stanowi objazd, gdy na Dk -1 zdarzy się wypadek oraz na drogę Kruszyna – Jamno, która w 
części została zrobiona przez gminę Mykanów. Chodzi mi o tę część niezrobioną. Może warto 
byłoby zrobić tę część. 
Radny H. Domagała: stawia kwestię odwodnienia ul. Głównej w Lgocie Małej. 
Radny M. Dobrakowski: 1. przekazuje dyrektorowi PZD zdjęcia ulicy Żwirki i Wigury w 
Widzowie mówiąc, iż na tej drodze odnotowano 2 wypadki.  
2. Podejmuje kwestię wybudowania chodnika w Widzowie. W tym celu przytacza decyzję 
Wójta Gminy zezwalającą na budowę jednostronnego chodnika przy tej drodze powiatowej. 
Pyta co zostało zrobione w tej sprawie, skoro od wydania decyzji minęło 6 lat? 
Radny Radosław Maciejewski: pyta czy jest możliwość zwiększenia bezpieczeństwa 
przejazdu przez DK- 1 od strony Łęgu i Wikłowa? 
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Radny Jacek Jędrzejkiewicz: czy można zastosować jakieś restrykcje karne dla mieszkańców 
Widzowa, którzy zawyżają pobocza i przez to zwiększają kałuże na drodze? 
Radny A. Krzypkowski: jakie środki w budżecie zaplanowane są na inwestycje? 
Sołtys B. Wierzba: Pyta czy zostanie dokończona droga Zdrowa – Kruszyna, jako że zostało 
zrobione jej tylko 700 m? 
Sołtys T. Łapeta: Uważa, że należałoby zrobić drogę Lgota Mała – Zdrowa, bo w tamtym 
roku zrobił część Wójt swoim kosztem. 
Radny J. Wąsikiewicz: pyta kiedy powiaty porozumieją się w sprawie drogi Pienki 
Szczepockie – Szczepocice? 
Wójt B. Mielczarek: Chcielibyśmy zaproponować objazd naszych dróg. Mamy bardzo duży 
odsetek dróg powiatowych na naszym terenie, dlatego prosilibyśmy o szczególne na niego 
baczenie. Jeśli chodzi o ulicę Żwirki i Wigury w Widzowie to sprawa jest tragiczna. Na 
pewno musimy mówić o współpracy finansowej, ale inicjatywa musi należeć do powiatu. 
Odnośnie sprawy drogi z pieniek Szczepockich. Od lat prowadzimy, bezskutecznie, 
rozmowy. Może gdyby powiat porozmawiał z powiatem to przyniosłoby to inny rezultat niż 
w przypadku, gdy rozmawia wójt z powiatem. Dla nas, jako gminy najważniejsze jest 
przystosowanie dróg do tego, co się stanie gdy droga Dk -1 stanie się autostradą. Musi być 
jakiś ciąg dróg, którym będzie można dojechać do Częstochowy po zamknięciu dróg.  
Odpowiedź Dyrektora PZD: 
Jeśli chodzi o Widzów to temat jest bardziej złożony, bo np. w Borownie wystarczy sama 
nakładka. Ta droga jest wszędzie wykazywana, w każdym konkursie.To także zależy od 
wszystkich samorządów subregionu. Pamiętamy o tym problemie.  
Na inwestycje nie mamy przyznanych środków w ogóle. Ale jeśli pojawi się szansa, 
skorzystamy ze środków zewnętrznych i wtedy zaciągniemy kredyt na inwestycję.  
Odnośnie drogi Kruszyna – Zdrowa: ta droga nie jest niedokończona. Ona była robiona inną 
technologią w 2005r. Całościowo została zrobiona w ciągu 2 lat.  
To, co w obrębie autostrady to jest w gestii Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. 
 
Ad. pkt. 14 
Konsultacja zasadniczych problemów dotyczących opracowania Strategii Rozwoju 
Gminy Kruszyna do roku 2015. 
Przewodniczący Rady Gminy oznajmia, że przechodzimy teraz do pkt. 14, gdzie zostanie 
omówiona kwestia opracowania Strategii Gminy Kruszyna. 
Głos zabiera Bartosz Szymusik z firmy, która będzie opracowywać tę Strategię. 
Chcielibyśmy zwrócić się do Państwa o wypełnienie ankiety, by dysponować pewną wiedzą o 
Państwa gminie. Proszę wypowiedzieć się bardzo krótko. Chodzi nam o to, by Państwo 
pokazali nam swoje priorytety. 
/rozdanie i zebranie ankiet/ 
Ad.pkt.5. 
Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący zwraca się do radnych słowami: "Proszę państwa Radnych o składanie 
pisemnych interpelacji w sprawach Gminy o charakterze zasadniczym lub zgłaszanie ustnych 
zapytań". 
Pisemną interpelację składa radny M. Dobrakowski. 
Radny H. Kowalski: 

1. stawia kwestię renowacji rowów po lewej stronie ul. Grabowskiej, w kierunku Dk -1. 
2. zgłasza, by poprawić stan ul. Kruszyńskiej. 

Radny J.Wąsikiewicz: 
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3. Zgłasza, że drzewa zasłaniają lampy na wysokości domu Kozierowskiego w Pieńkach 
Szczepockich, 

4. sygnalizuje, że są stare drzewa do wycięcia przy posesji Pani sołtys.   
5. pyta o zasady i cel naliczania opłaty wodomierzowej. 
6. pyta, czy Pani Krynke dajemy pieniądze za rów czy to jest teren pod drogę? 

Radny T.Klekot: 
7. wnosi o inną formę wynagradzania sołtysów.. 
Radny L. Kuliński: 
8. Dlaczego środki są dzielone między Gimnazja i Kluby sportowe? 
Radny J.Jedrzejkiewicz: 
9.pyta czy ze strony władz gminy byłaby dobra wola przy pomyśle, by zwiększyć kubaturę 
planowanej sali sportowej w Widzowie? 
Radny H. Domagała: 
10.stawia kwestię wypełnienia dróg na drodze po zimie. 
Sołtys D.Polewska: 
11. wnosi o poprawienie dachu na przystanku w Wikłowie. 
 
Przewodniczący informuje, że na zgłoszone zapytania w pkt. 17 udzielone zostaną 
odpowiedzi przez P.Wójtów. 
 
Ad. pkt. 8 
Podjęcie uchwały o zaciągnięciu pożyczki na modernizację oświetlenia ulicznego. 
Ponieważ temat był omawiany na Komisjach, gdzie wzbudził kontrowersje, więc dyskusja 
jest kontynuowana. 
Radny T.Klekot: skoro projekt modernizacji oświetlenia ma polegać na dobudowie a tu mniej 
będzie o 61 lamp. 
Radny M.Dobrakowski: 1. projekt, który oglądaliśmy zakłada modernizację oświetlenia, jak 
najbardziej potrzebnej. Modernizacja polega na ulepszeniu, poprawie. Obecnie jest 574 
oprawy po modernizacji zostanie 516. Jesli modernizacja to w miejsce 1 zakładamy lepszą , a 
nie ją likwidujemy. Wnioskuję o pozostawienie tylu opraw ile jest, bez modernizacji. 
2. czy jeśli uchwała nie przeszła przez komisje to można głosować na sesji jej projekt? 
Radny J.Jędrzejkiewicz:Jestem rozczarowany tym projektem. 
Radny R. Maciejewski:Będą wybory sołtysów, więc może wypowiedzieliby się wszyscy 
mieszkańcy co do tego projektu? 
RadnaJ.Zawadzka: proszę o przyjęcie tej uchwały. Wymiana opraw starych na nowe, 
energooszczędne da oszczędności i poprawi jakość oświetlenia. 
Z-ca Wójta Z.Zasępa: apeluję o zbiorową mądrość. Zamówienie musi być sprecyzowane. 
Prawo zamówień publicznych daje zamawiającemu możliwość ingerencji w projekt. Po 
uwzględnieniu wszystkich państwa wniosków projekt ten i tak nie będzie doskonały. Opór 
społeczny będzie wielki, jeśli chodzi o tę modernizację. 
Radny M. Dobrakowski: dlaczego dzielimy ludzi na lepszych i gorszych? Wszędzie 
zabieramy a na ulicy Kmicica i Denhoffa – tu nie ściąga się nic. 
Radny T.Klekot: Pan Wójt nie będzie wysłuchiwał skarg od mieszkańców.  
Wójt B.Mielczarek: Nikt poza WFOŚ nie chce wspomóc tę inwestycję . Rada poprzedniej 
kadencji ujęła to zadanie w wieloletnim planie. Niektórych lamp ubędzie, ale robimy też 
dobudowy. Opóźniając te zadanie o rok tracimy oszczędności. Szanowni Państwo albo 
realizujemy to zadanie w takim kształcie, jak przewiduje projekt uchwały, albo odkładamy za 
rok, tracąc oszczędności.  
Przewodniczący RG:  W celu zastanowienia się ogłaszam 10 min.przerwy (od 12.00 do 
12.10). 
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Radny J.Jędrzejkiewicz: czy możemy mieć pewność, że gdy będzie potrzeba pilna to lampa 
zostanie założona? 
 
Wynik głosowania: 11 – „za”, 4 – wstrzymujące się. 

/Uchwała nr  IV/16/07 w załączeniu/ 
Ad. pkt.9  
Podjęcie uchwały w sprawie zmian do budżetu na 2007 rok. 
 
Skoro temat jest radnym znany  i był omawiany na Komisjach Przewodniczący poleca 
odczytanie projektu uchwały Wiceprzewodniczącej Rady i przedkłada projekt pod 
głosowanie. 
Wynik głosowania: 15 – „za”. 

/Uchwała nr  IV/17/06 w załączeniu/ 
Ad. pkt. 10 
Zatwierdzenie zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami Gminy 
Kruszyna. 
 
Ten temat również był przedmiotem posiedzeń wszystkich Komisji. Nie zachodzi potrzeba 
omawiania go po raz kolejny. Przewodniczący prosi Wiceprzewodniczącą – Joannę Zasępę o 
odczytanie projektu. Projekt uchwały zostaje przedłożony pod głosowanie. W wyniku 
głosowania uchwała została przyjęta 15. głosami "za". 

/Uchwała nr  IV/18/07 w załączeniu/ 
Ad. pkt. 11 
Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia wyborów organów jednostek pomocniczych 
gminy  
"Kto jest za przyjęciem projektu uchwały nr IV/19/07w sprawie Podjęcie uchwały w sprawie 
zarządzenia wyborów organów jednostek pomocniczych gminy? Kto jest przeciw ? Kto się 
wstrzymał od głosu ?" 
W wyniku głosowania projekt uchwały nr IV/19/07 zostaje przyjęty jednogłośnie, tj. 15. 
głosami "za". 
 

/Uchwała nr  IV/19/07 w załączeniu/ 
Ad. pkt. 12 i 13 
Zatwierdzenie planu pracy Rady Gminy na 2007r. oraz zatwierdzenie planu pracy 
Komisji Rewizyjnej i Komisji Stałych Rady Gminy na 2007 rok. 
 
Przewodniczący przedkłada pod głosowanie projekty uchwał, które wcześniej zostały 
odczytane przez Wiceprzewodniczącą. Wynik głosowania: 15 – „za”. 

/Uchwała nr  IV/20/07 w załączeniu/ 
/Uchwała nr  IV/21//07 w załączeniu/ 
/Uchwała nr  IV/22//07 w załączeniu/ 

 

Ad.pkt.14 

Przejęcie zadania dotyczącego utrzymania grobów wojennych znajdujących na terenie 
gminy 

Przewodniczący przedkłada pod głosowanie projekty uchwał, które wcześniej zostały 
odczytane przez Wiceprzewodniczącą. Wynik głosowania: 15 – „za”. 
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/Uchwała nr  IV/23/07 w załączeniu/ 
 
Ad.pkt.15 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodniczący prosi o udzielenie odpowiedzi przez Panów Wójtów na zgłoszone 
interpelacje i zapytania radnych i sołtysów. 
Odpowiada Pan Zbigniew Zasępa – Zastępca Wójta 
 Radny Henryk Kowalski: 
 Renowacja rowów do Dk - 1 

Wniosek jest słuszny. To zadanie będzie wykonane w ramach bieżącego działania. 
 Radny Henryk Kowalski: 
 - stawia kwestię podjęcia uchwały w  sprawie uporządkowania gospodarstw oraz 

powołania komisji (strażak, pracownik Urzędu Gminy, sołtys) do sprawdzania faktu 
posiadania koszy i porządku w obrębie nieruchomości. 

Kontrole są jak najbardziej potrzebne, dlatego przygotujemy harmonogram tych kontroli. 
 Radny Henryk Kowalski: 
 - kwestia doprowadzenia wody do mieszkańców Kolonii Bogusławice  

Pan Zbigniew Zasępa: Ten temat jest tematem o charakterze inwestycyjnym. Wyraźnej 
deklaracji ze strony mieszkańców co do partycypacji w kosztach nie było. 
Radny Henryk Kowalski: Mieszkańcy tamtej części wsi chcieliby, by Urząd Gminy 
sfinansował zakup hydroforu i planu. 
Pan Zbigniew Zasępa: Zaopatrzenia ludności w wodę nie da się zrobić na skróty, tzn. musi 
być opracowana dokumentacja. Cała procedura formalna musi być zachowana. 
 Radny Andrzej Dyksy: 
 - pyta, czy na otwarcie budynku Urzędu Gminy w dniu 22 grudnia 2006r. zaproszeni 

byli wszyscy byli radni?. 
Tak, na otwarcie budynku Urzędu Gminy w tym dniu zaproszeni zostali wszyscy radni 
poprzedniej kadencji. 
 Sołtys Bogusław Wierzba: 
 - jak zostanie zagospodarowana sala po Bibliotece? 

Pan Zbigniew Zasępa:Sala po Bibliotece zostanie zagospodarowana według uznania OSP 
Kruszyna. 
Sołtys Bogusław Wierzba: Uważam, że w sali po bibliotece powinien być klub dla młodzieży, 
z racji tego, że ten budynek powinien służyć wszystkim ludziom w całej wsi. 
Radny Tomasz Klekot: popieram wniosek Pana Wierzby. 
Pan Zbigniew Zasępa: Tak w Kruszynie, jak i w innych miejscowościach remizy strażackie 
były budowane przez wszystkich mieszkańców, ale mają one służyć ochotniczym strażom 
pożarnym. Pieniądze z wydzierżawienia Sali po bibliotece umożliwi straży dokonanie 
remontów tego budynku. 
Radny Andrzej Dyksy: Nie mogą liczyć się tylko pieniądze. 
Pan Wójt Bogusław Mielczarek: Strażnice zostały wybudowane różnymi środkami, przy 
udziale budżetu gminy, dotacji państwowych, mieszkańców. Remizy są we władaniu 
ochotniczych straży pożarnych. Nie chciałbym robić rewolucji i wywłaszczać straże. Jeśli 
mówimy o użytkowaniu mienia komunalnego to musimy rozmawiać z podmiotami – 
związkiem, stowarzyszeniem. Takimi organizacjami są straże pożarne. Do nich należą 
remizy. Może wyjściem jest, by młodzież wchodziła w struktury OSP. Jeśli tego typu rzeczy 
występują wszędzie można zwołać sesję z prezesami straży. 
Radny Jacek Jędrzejkiewicz: obserwowałem zatarg między nieformalna organizacją a OSP. 
Wtedy nie było mowy, by oddać klucze formalnym właścicielom, tzn. straży. 
Radny Andrzej Dyksy: nie wszyscy ludzie chcą i mogą być strażakami. 
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Radny Henryk Kowalski: do tego trzeba mieć koncepcję, nie może być tak, że budynek 
niszczeje. 
 Sołtys Bogusław Wierzba: 
 pyta, czy Pani Natalia mieszkająca w oficynie popałacowej może liczyć na jakieś inne 

mieszkanie ? 
Ten wniosek będziemy analizowali. 
 Radna Katarzyna Kopera: 
 - pyta co można  zrobić w sprawie dzikich wysypisk w Lgocie Małej? 

Ustawa o odpadach stanowi, że właścicielem odpadów jest właściciel ternu. Jeśli chodziłoby 
o nasze grunty, to w ślad za tym musiałyby iść pieniądze. 
 Radny Radosław Maciejewski: 
 - stawia kwestię odśnieżania wlotów dróg gminnych do trasy Dk -1, 

Sprawa ta wielokrotnie była przez nas stawiana zarządcy drogi, który twierdził, że 
odśnieżaniu nie podlegają wloty do dróg, tylko drogi krajowe. Będziemy jeszcze rozmawiać 
w tej sprawie. 

 
Ad. pkt. 13 
Zamknięcie obrad IV Sesji Rady Gminy 
Przewodniczący Rady Gminy: ponieważ porządek obrad został w całości zrealizowany 
pragnę podziękować wszystkim za przybycie i udział w obradach.  
 
Z A M Y K A M  O B R A D Y  IV  S E S J I  R A D Y  G M I N Y  K R U S Z Y NA  
 
Sporządziła: 
 
 
 

 
 

 
 
 
 

 
 
 
 


